
 

  
 

 

 

Referat fra hovedstyremøte tirsdag 23.03 2021 kl. 1900 i Bestaståvå. 
Til stede: Bjarne Bekkeheien, Silje Askvik, Gry Knutsen, Trond Knutsen, Stian Skarbøvik, Kris 
Georgsen, Viktor Andersson, Toini Underhaug 
 
16/21 Godkjenning av innkalling, referat og protokoll 

• Innkalling, referat og protokoll godkjent uten merknad. 
17/21 Økonomi 

• Likviditeten er ok nå som Krisepakke 3 er på konto. 
• 1507 medlemmer, utestående 500 000 i medlemsavgift.  
• Rettingslinjer for krisepakke 4 er på vei fra myndighetene. 
• Foreløpig informasjon er tilnærmet lik som krisepakke 3. 
• Permitteringer er absolutt siste utvei. 

 
18/21 Økonomiinstruks for Nærbø Idrettslag   

• Secant sjekker sine aktuelle punkter. 
• Instruksen oppgraderes.  
• Kan med fordel sendes ut til økonomiansvarlige for gruppene. 
• Være OBS på likviditet.  

 
19/21 Markedsutvalg  

• Jon Inger Mæland, Toini Underhaug og Rune Haaland er med i 
gruppen. Godkjent av styre.  

• Første onsdag i månedene kl. 07.30 i Loen.  
• Vi ha flere med. Kom gjerne med tips.  
• Markedsutvalget rapporterer til Hovedstyre en gang pr 2. mnd. 

 
20/21 Ishockey presenterer Strategiplan 2021-2023 

• SU har sammen med gruppene et godt eierskap til 
strategiplanen. Hockey skolen fungerer bra.  

• Styre er positiv til strategiplanen. Ber SU se på tidshorisonten. 
• SU ser om den skal være lenger eller ikke og kommer med 

endelig innspill til Hovedstyremøte. 
21/21 Dugnad gjort enkelt 

• Gjøre dugnad i lag med alle gruppene, stort inntektspotensiale 
om vi treffer. 

•  Gjennomgang konkret prosjekt med aktuelle produkter, og 
leverandør som hjelper med markedsføring. 

•  Leverandør kommer og presenterer konseptet i neste 
hovedstyremøte den 20.april kl19.00 
 

22/21 Valgkomiteen 2022  
• Ingen rettingslinjer om hvor mange som skal være i 

valgkomiteen. Styre anser 5 stk. i komiteen er tilstrekkelig. 
• 5 i komiteen ut 2021. Linda Larsen valgt for et år. Torger Erfjord, 

Stine Skeie et år igjen.  
 



 

  
 

 

 

 


